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The good news is that the vast majority of soldiers are loath to kill in battle.
Unfortunately, modern armies, using Pavlovian and operant conditioning have
developed sophisticated ways of overcoming this instinctive aversion. The
psychological cost for soldiers, as witnessed by the increase in post-traumatic stress, is
devastating. The psychological cost for the rest of us is even more so: contemporary
civilian society, particularly the media, replicates the army's conditioning techniques
and, according to Lt. Col. Dave Grossman's thesis, is responsible for our rising rate of
murder among the young. Upon its first publication, ON KILLING was hailed as a
landmark study of the techniques the military uses to overcome the powerful
reluctance to kill, of how killing affects the soldier, and of the societal implications of
escalating violence. Now, Grossman has updated this classic work to include
information on 21st-century military conflicts, recent crime rates, suicide bombings,
school shootings, and much more. The result is a work that is sure to be relevant and
important for decades to come.

作者介绍: 

作者戴夫·格罗斯曼中校，历任美军第82空降师中士、第9步兵师排长、第7步兵师参
谋官和连长，曾是伞降步兵、游骑兵。他曾在北极附近的冻原地带执行任务，也曾被派
往中美洲的丛林、北约总部、华约，以及难以计数的山地和沙漠。他毕业于美国第18空
降兵军士学院和英国陆军参谋学院，以特优成绩完成了历史和心理学专业课程，后任西
点军校心理学教授。1998年退役后，在阿肯色州立大学任军事科学教授和系主任，在
教学写作之余，为全美各地退伍军人联合会做巡回演讲，并担任过多桩震惊全美的校园
枪击案审判中的专家证人和顾问，其研究观点亦获得美国总统国情咨文引用。

目录:

On Killing_下载链接1_

标签

心理学

非小说类

政治学

军事

英文原版

社科

http://www.allinfo.top/jjdd


应激反应

society

评论

越学越感觉政治学就是double-thinking. Forget about humanity and you'll be the
winner.

-----------------------------
近期所读最“实用”的心理学读物，特别想知道那2%在战后的情况

-----------------------------
one of my favorite books,
正在读第三遍.全面透彻的心理分析。推荐给对战争与人性感兴趣的人。

-----------------------------
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书评

引 言 杀戮与科学：危险之地
现在这个时候正是一年中的宰杀季，至少过去是这样。我想，在沃比冈湖畔干这事儿的
最后两个人恐怕就是罗利和尤妮斯两口子了。他们养猪，而且总在秋天杀猪，因为天冷
了，猪肉储存时间久了也不会坏。小时候，我跟着堂兄和叔叔去看过一次他们...  

-----------------------------
这本书结合了许多老兵的回忆以及许多杂志和著作对战争中士兵心理的论述，从杀戮的
定义原因以及类型以及如何避免不必要的杀戮提出了许多独到的见解，当作者提到克劳
塞维兹的名言：因为恐惧就排斥，而从心里上拒绝研究，这不仅无益，而且有害”时，
我深深的认同这一点。生育和杀...  
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